

EXHIBIT E
متطلبات التأمين 
Insurance Requirement 
 
CONTRACTOR'S INSURANCE
[bookmark: _GoBack]تأمينات المقاول
Contractor shall maintain the following insurance under this Contract:
بموجب هذا العقد يجب على المقاول توفير التأمين التالي 

1. Employer's Liability  Insurance and / or similar insurance required under the laws of the country or countries which are applicable to any employee of Contractor in connection with the performance work specified under Contract.

(أ) تأمين مسؤولية رب العمل و/أو تأمين تعويض العمال و/أو أي تأمين مشابه مطلوب بموجب قوانين البلد أو البلدان التي تنطبق على أي من موظفي المقاول فيما يتعلق بمستوى الأداء للعمل المحدد بموجب العقد.
LYD 1,000,000 per occurrence  				

1. Comprehensive General Liability Insurance (death & bodily injury, and property damage) to the principal’s employees, and property, as well as any third party – 
تأمين المسؤولية العامة الشاملة (الوفاة والإصابات الجسدية والخسائر أو الأضرار التي تلحق بالممتلكات) المتعلقة بموظفي وممتلكات المالك وأي طرف ثالث
	                                         limit of LYD 2,500,000 per occurrence

1. Professional Indemnity Insurance covering any Claim for damages arising out of the breach of professional duty stipulated in the Contract by negligent act, error or omission per occurrence 

(ج) تأمين المسؤولية المهنية الذي يغطي أي مطالبة بالتعويض عن الأضرار الناشئة عن الإخلال بالواجب المهني المنصوص عليه في العقد بفعل إهمال أو خطأ أو إغفال 

LYD 1,500,000 per occurrence

(d) Product Liability Insurance
(د) مسؤولية المنتج
limit of LYD 3,500,000 per occurrence
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